
 
 

Skolebestyrelsesmøde Fladsåskolen 

Dato: 6. juni 2023 

Tid: 17.00 – 19.00  

Sted: afd. Mogenstrup 

 

Tilstede: Heidi Nonbo, Camilla Nerup, Trine Ulrik Aaby Toftlund, Tommy Schwartz, Pernille Brenting, 

Charlotte Nielsen, Rikke Næstholdt,), Søren Holm Christensen og Bo Hauge Laursen.  

 

Fraværende: 

Hannah 6U (elevråd Korskilde) og Thor 5U (elevråd Korskilde), Karen Berner Skipper, Sine Stricker Jakobsen, 

Malou Elling Christensen (elevråd Mogenstrup), Freja Holtze Henneberg Jensen (elevråd Mogenstrup), 

Cecilia Severin Edelskov (elevråd Mogenstrup 

Referat: Søren Holm Christensen 

 

Dagsorden 

87. Godkendelse af dagsorden 

Referat:  

- Godkendt  

 

88. Delegering af ansvaret for ”de 3 bullets” 

Referat: 

- Tommy har ansvaret  

 

89. Punkter til eventuelt 

Referat: 

- Vedr. fravær og bus Korskilde  

 

90. Nyt fra elevrådet 

(10 min) 

Referat:  

Mogenstrup:   

- Ikke noget nyt  

 

 

 

 

 

 

 

 



 
 

 

Korskilde:  

- Ikke noget nyt  

 

91. Kort nyt 

(alle – 20 min) 

Referat:  

- Skolenavne har været på byrådsmøde. Flertallet af skolerne bibeholder nuværende navngivne 

for såvel distrikt som afdelinger. Der ud over blev det besluttet at Kobberbakkeskolens 3 

afdelinger kommer til at have ordet ”skole” efter deres afdelinger så de fremadrettet hedder 

Afdeling Sjølundskolen, afdeling Sydbyskolen og afdeling  Rønnebækskolen. Den nye skole i 

vest området kommer til at hedde Vesterlandskole og med de nuværende 

afdelingsbetegnelser, dog bliver Sandved udskiftet til Grønbro.  

 

92. Nyt fra formandsgruppen 

(Heidi – 10 min) 

Referat:  

- Intet nyt  

 

93. Status på suppleringsvalg til bestyrelsen og den videre proces  

– herunder beslutning om at processen forsøges gennemført igen efter sommerferien 

– herunder ny plan for gennemførelse af suppleringsvalg til skolebestyrelsen (se bilag) 

(BHL – 10 min) 

Referat: 

- Der var ikke nogen der ønsket at stille op inden for deadline. Bo har sendt ny tidsplan ud for 

suppleringsvalg. Efter sommerferien mangler vi et fast bestyrelsesmedlem samt det ville være 

hensigtsmæssigt med et par suppleanter.   

- Skolebestyrelsen vil gøre reklame for at få flere til at stille på klasse/årgang intromøderne i det 

nye skoleår.  

 

94. Budgetstatus 

(SHC – 5 min) 

Referat:  

- Vi har pr. 31.05 brugt ca. 82.5 % af budgettet. Forventningen er at vi kommer ud af skoleåret 

tæt på de 100 %. 

 

95. Driftsbudget 2023-204 

- Bilag eftersendes inden mødet 

(SHC – 5 min) 

Referat:  

Driftsbudget for skoleåret 23-24 er godkendt.  

 

96. Kort status for processen for dannelse af kommende skoleår 

(BHL/SHC – 5 min) 



 
Referat: 

Processen er ved at være afsluttet og der har ikke været de store knaster i fagfordelingsforløbet.  

 

97. Orientering om : 102 besparelsesforslag sent i høring 

Økonomiudvalget i Næstveds kommune har den 22. maj besluttet at sende 102 besparelsesforslag i 

høring. Høringsprocessen hidrører pt MED-organisationer, mens det er uklart om fx 

skolebestyrelserne inddrages i høringsprocessen.  

Som bilag med sendes den info, der er tilgået alle medarbejdere på Fladsåskolen 

(BHL/SHC – 10 min) 

Referat: 

- Besparelsesforslagene sendes pt i involveringsproces i diverse MED-udvalg samt en åbnet 

proces for alle i NK. Der gennemføres pt ikke en klassisk høringsproces, hvor fx bestyrelser 

høres.   

- På CDS-området er følgende 6 områder udpeget til resursekataloget: 

1) Reduktion af 1 personale  fra administration centralt.  

2) Reduktion af 2 årsværk fra skolernes administration. 

3) Reduktion af 1 årsværk fra børnehavernes administration. 

4) Mulighed for at sætte lærernes arbejdstid op med en 1/2 time om ugen.  

5) At Næstved afvikle sit forpligtede engagement i Avnø naturskole. 

6) Fjernelse af tilskud til privatskole i forbindelse med førskole. 

 

 

98. Forslag til godkendelse af mødedatoer for skolebestyrelsen gældende for skoleåret 2023-2024 

(se bilag) 

(BHL – 5 min)  

Referat:  

- Udkast til mødeplan blev tilrettet under mødet. Ny version sendes ud med referat fra dagens 

møde.  

 

99. Godkendelse af ferieplan for kommende tre skoleår (23-24, 24-25 og 25-26) 

Bilag vedlagt sagen 

(BHL – 5 min)  

Referat:  

- Godkendt.  

 

100. Eventuelt 

( – 5 min) 

Referat:  

- Vedr. fravær og bus Korskilde  

En forælder har spurgt ind til om det forholdsvis høje elevfravær på skolen, kan have noget at 

gøre med at de store elever ikke kan komme hjem fra Mogenstrup til Korskilde midt på dagen. 

At hvis man som elev har sovet over sig eller er i tvivl om man er frisk nok til at tage i skole og 

derfor bliver hjemme.  

Skolen vil kigge nærmere på om det kan undersøges, hvorvidt dette  kan være en del af en 

forklaring på en vis del af elevfraværet i udskolingen.   



 
 

Oversigt over bestyrelsesmøder 2022-2023 
01/09  torsdag afd. Mogenstrup  kl. 18-20 

12/10  mandag afd. Korskilde   kl. 19-21 

23/11  onsdag afd. Mogenstrup  kl. 17-19 

17/01  tirsdag afd. Korskilde   kl. 19-21 

02/03  torsdag afd. Mogenstrup  kl. 17-19 

19/04  onsdag afd. Korskilde   kl. 19-21 

06/06  tirsdag afd. Mogenstrup  kl. 17-19 

 


